

Title (en)  
SHOCK ABSORBER.

Title (de)  
STOSSDÄMPFER.

Title (fr)  
AMORTISSEUR.

Publication  
**EP 0221064 A1 19870513 (EN)**

Application  
**EP 85903331 A 19850704**

Priority  

- GB 8417234 A 19840706
- GB 8418360 A 19840718

Abstract (en)  
[origin: WO8600675A1] A hydraulic shock absorber comprises a cylinder (1), a piston rod (2), a fluid or fluids contained within the cylinder, a piston structure (7, 12), the piston structure incorporating fluid conducting passageways (10, 11) and means (13, 14) to regulate the passageways, the regulating means being controlled by relative displacement between the piston structure and the cylinder. If a displacement is applied to the shock absorber which causes relative motion between the piston structure and the cylinder, fluid will be caused to pass from the side of the piston structure to the other side through passageways which offer a degree of restriction to fluid dependent on the position of the piston structure relative to the cylinder.

Abstract (fr)  
Un amortisseur hydraulique comprend un cylindre (1), une tige de piston (2), un ou plusieurs fluides contenu(s) dans le cylindre, une structure de piston (7, 12), la structure de piston incorporant des passages d'amenée de fluide (10, 11) et des organes (13, 14) de régulation des passages, ces organes de régulation étant commandés par le déplacement relatif entre la structure de piston et le cylindre. Lorsque l'amortisseur est soumis à un déplacement provoquant un mouvement relatif entre la structure de piston et le cylindre, on provoque le passage du fluide depuis un côté de la structure de piston à l'autre côté à travers des passages qui limitent le passage du fluide en fonction de la position de la structure de piston par rapport au cylindre.

IPC 1-7  
**F16F 9/48**

IPC 8 full level  
**F16F 9/48** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F16F 9/48** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 8600675A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8600675 A1 19860130**; EP 0221064 A1 19870513; GB 2185087 A 19870708; GB 2185087 B 19881102; GB 8630908 D0 19870204

DOCDB simple family (application)  
**GB 8500298 W 19850704**; EP 85903331 A 19850704; GB 8630908 A 19850704